



Mötesgrupp SRRS/Västra	Mötesort Deje	Mötesdatum 20180901	Starttid 11:00	År/Mötesnr 2018/6
----------------------------------	-------------------------	-------------------------------	--------------------------	-----------------------------

Närvarande:

Helena Wassén (ordf), Titti Jansson (ledamot), Anki Rådman (suppleant), Hillevi Backman (suppelant) och Sara-Lena Asptorp (suppleant) (medverkan via Skype).

Anmält förhinder:

Caroline Svensson (ledamot), Malin Reardon (ledamot) och Maria Hjærtström (suppleant).

1. Mötets öppnande

1.1. Val av protokollförare

Titti Jansson valdes till protokollförare.

1.2. Val av protokolljusterare

Mötet valde Anki Rådman till justerare

1.3. Godkännande av dagordning

Mötet godkände dagordningen.

2. Förgående mötesprotokoll

3. Rapport AU/TK

Titti kollar ringsekreterare för 2019 Askersund

Vi behöver domare och ringsekreterare inför Askersund år 2020. Helena och Titti ansvarar.

För kännedom arrangerar vi BISS år 2021. Detta är beslutat av centrala då det nu är ett vandrande ansvar. Titti Jansson kontaktar Stinne Elgaard från Danmark för att höra om hon är intresserad av att vara domare BISS 2021.

4. Bordlagda ärenden

Inga bordlagda ärenden.

5. Inkomna ärenden

Inga inkomna ärenden.

6. Ekonomiärenden

6.1 Jonathan återbetalar deltagaravgift till inställda aktiviteter.

7. Medlemsärenden

7.1. Välkomstbrevet

Ärendet bordlades.

8. Västar

Ärendet bordlägges men vi vill ta fram två västar och låter medlemmar att tycka till på nätet vad de önskar. Helena G Österberg ansvar för att hantera beställningar.

9. Aktiviteter

8.1. Promenader

Arvika anordnar promenad under oktober och december. Karlstad anordnar i november. Titti ansvarar för Arvika och Anki, Hillevi och Helena ansvarar för Karlstad.



Mötesgrupp SRRS/Västra	Mötesort Deje	Mötesdatum 20180901	Starttid 11:00	År/Mötesnr 2018/6
----------------------------------	-------------------------	-------------------------------	--------------------------	-----------------------------

Närvarande:

Helena Wassén (ordf), Titti Jansson (ledamot), Anki Rådman (suppleant), Hillevi Backman (suppelant) och Sara-Lena Asptetorp (suppleant) (medverkan via Skype).

Anmält förhinder:

Caroline Svensson (ledamot), Malin Reardon (ledamot) och Maria Hjærtström (suppleant).

8.2 Lydnadsträning, Pia Albinsson i höst (Titti)

Helena och Titti kollar instruktör för ev kurs vardagslydnad i slutet av november.

8.3 RR-race

Anki kollar upp om det finns möjlighet att genomföra ett race i Örebro.

8.4 Övrigt

Helena tar upp på nästa samverkansmöte om det går att ordna profilkädrar centralt istället för lokalt.

10. RR-Nytt**11. Övriga ärenden**

Nästa samverkansmöte med lokalavdelningarna är den 5 september.

12. Nästa styrelsemöte

Skype, tisdag 2 oktober kl 20.30

13: Mötets avslutande